
7 چهارشنبه 2 دی ماه 1394

حمیدرضا سیاسی در فصل گذشته رئیس هیات مدیره پرسپولیس باشگاه بود. 
وی در مدتی که این ســمت را در اختیار داشــت تصمیماتی جنجالی گرفت که 
البته تبعات این تصمیم گیری ها هنوز ادامه دارد. پس از خاتمه همکاری علی 
دایی و تیم ســرخ پوش پایتخت، حمیدرضا سیاسی رئیس هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس در واکنش به اینکه او را مسئول برکناری علی دایی و علیرضا رحیمی 
می دانند، گفت: مسئولیت هیات مدیره باشــگاه پرسپولیس با من نیست. من 
رئیس هیات مدیره و یکی از اعضای آن هســتم. براســاس قانون رئیس هیات 
مدیره صرفاً مسئولیت اداره جلســه را برعهده داشته و در تصمیم گیری ها یک 
رأی دارد مانند دیگر اعضا. رئیس هیات مدیره قانوناً مصوبات هیات مدیره را به 
مدیرعامل ابلاغ می کند و مدیرعامل وظیفه اجرایی کردن آن را دارد. به همین 
خاطر است که رئیس هیات مدیره مورد توجه قرار گرفته و این باور وجود دارد که 
تمامی تصمیمات هیات مدیره با نظر او بــه اجرا درمی آید. وی در ادامه افزود: 
آقای رحیمی تا ساعت 12 ظهر از ما مهلت خواست تا به امامزاده صالح برود و با 
خود خلوت کند. ما تا ساعت 12 ظهر منتظر آقای رحیمی ماندیم اما خبری نشد 
تا اینکه در تماسی خواســت حکم برکناری آقای دایی را به او ابلاغ کنیم. ما در 
ابتدا در هیات مدیره به این جمع بندی رســیدیم که حکم به برکناری آقای دایی 
بدهیم و در ادامه برکناری یا ادامه همکاری مشروط با آقای رحیمی را هم منوط 
بر آن کرده بودیم که دایی را برکنار کند. بدون شک اگر آقای رحیمی آقای دایی 
را براســاس مصوبه هیات مدیره برکنار می کرد به عنوان مدیر قابل قبول به کار 
خود ادامه می داد. رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس ضمن پذیرش اینکه در  
شأن علی دایی با او برخورد نشده است، بدون شک تمام حق و حقوق علی دایی 
پرداخت خواهد شد. روزی که در مورد ماندن یا نماندن علی دایی در هیات مدیره 
تصمیم گیری شــد در این مورد هم بحث و تبادل نظر کردیم. نشستی با نماینده 
آقای دایی داشــتم و در خصوص پرداخت حق و حقوق ایشان صحبت کردیم. 

در این مورد مشکل خاصی نیست و تمام مطالبات ایشان پرداخت می شود.

بازداشت مدیرعامل
از مدیرعاملی سیاسی مدت زیادی نگذشته بود که وی بازداشت شد. حمید رضا 
سیاســی مدیرعامل باشگاه پرســپولیس اواسط آذر ماه ســال گذشته از سوی 
دادسرای فرهنگ و رسانه بازداشت شد. سیاسی دو هفته قبل از این، به عنوان 
مدیرعامل باشگاه پرســپولیس انتخاب شد. سیاسی مدتی بعد با قرار وثیقه آزاد 
شد این اتفاق در حالی رخ داد که محمدحســین نژادفلاح به عنوان قائم مقام 
مسئولیت اجرایی این باشگاه را برعهده داشت! مدتی کشمکش بین این دو بر سر 
مدیریت باشگاه رخ داد و در نهایت سیاسی از هیات مدیره پرسپولیس کنار کشید.

اظهار نظری بدون سمت!
سیاســی اما در ماه های گذشته علاقه ای به مصاحبه نداشته است  اما آخرین 
اظهار نظر وی جنجالی شــد. در حالی که نماینده تام الاختیار شهریار به دنبال 
دریافت وضعیت حساب علی دایی از باشگاه پرسپولیس است، سیاسی که در 

باشگاه پرسپولیس سمتی ندارد، پاســخ او را داد! به اعتقاد مدیرعامل سابق 
پرسپولیس تمامی مطالبات علی دایی پرداخت شده است! حمیدرضا سیاسی 
در مورد پرداخت مطالبات علی دایی از پرسپولیس می گوید: تا جایی که من 
می دانم در زمان حضور من در باشگاه پرسپولیس نه تنها مبلغ قرارداد آقای 

دایی پرداخت شد بلکه کلیه طلب های گذشته پرسپولیس به ایشان هم 

پرداخت شــد. او ادامه داد: تنها نکته ای که از مسائل مالی باقی می ماند۳۵۰ 
میلیون مالیات ایشان است که ما چکی برای آن گذاشته بودیم و چون بعد از آن 
من دیگر در باشگاه نبودم نمی دانم که آیا پرداخت شده است یا نه؟! وی افزود: 
من بعد از انتشار این خبر هم با خود آقای دایی صحبت کردم و ایشان به من گفت 
برای دریافت مالیاتش اقدام کرده است. سیاسی گفت: سند پرداختی های ما به 
آقای دایی در باشگاه موجود است و من هم خودم از این مدارک کپی در اختیار 
دارم. مدیرعامل ســابق پرسپولیس افزود: به هر حال کسی که در باشگاه های 
بزرگ تیم داری می کند باید پاسخگو باشند. اما من ترجیح می دهم که در مورد 

اینکه انتخاب درستی داشتم یا نه و گذشته حرفی نزنم!

واکنش نماینده علی دایی
بهمن دهقان نماینده تام الاختیار علی دایی گفت: نمی دانم حمیدرضا سیاسی 
در حال حاضر در باشگاه پرسپولیس چه سمتی دارد که در مورد وضعیت مطالبات 
علی دایی مصاحبه می کنــد. وی ادامه داد: با توجه به نبــود انضباط مالی در 
باشگاه پرســپولیس و ابهام موارد مختلف، ما از یک حق قانونی و طبیعی خود 

اســتفاده کرده و طی یک درخواست رســمی و کتبی از باشگاه پرسپولیس 
خواستیم صورت وضعیت مالی علی دایی را به ما ارائه بدهند تا 

بدانیم پرداخت ها چگونه بوده و چه مواردی انجام شده و 
چه مواردی مغفول مانده است. من نمی دانم سیاسی 
اکنون در باشگاه پرسپولیس چه جایگاهی دارد که 
مصاحبه کرده؟ ما یک درخواســت رســمی دادیم 
اما به جای باشــگاه حمیدرضا سیاســی پاسخ می 
دهد. جالب اســت که او نمی داند چکی که بقول 
خودش بابت مالیات علی آقا داده وصول شده یا 
برگشت خورده. کسی که از وضعیت حساب بانکی 
شــخصی اش اطلاع ندارد چگونه از اسناد مالی 
پرسپولیس باخبر اســت؟ دهقان یادآور شد: من 

تعجب می کنم سیاسی گفته بعد از انتشار خبر 
پیگیری وضعیت مالی 

علی دایی او 
بــا دایی 

تماس گرفتــه و دایی به وی گفته کــه فقط پیگیر مالیاتش اســت. از روزی که 
سیاسی از زندان آزاد شده هیچ تماسی با دایی نداشته و حتی قبل از آن هم ارتباط 
و مراوده ای بین آنها نبوده و احتمالا او با فرد دیگری صحبت کرده اســت. وی 
افزود: نمی دانم چرا سیاسی می خواهد دوباره وارد مباحث فوتبالی شود. روزی 
که او از زندان آزاد شده بود با من تماس گرفت و مرا به دفترش دعوت کرد. آنجا 
حرف از عذاب وجدان زد و می گفت در زندان خیلی به گذشته فکر کرده و عذاب 
وجدان دارد. او تعریف کرد که فلان مســئول رده بالا به وی دســتور داده برای 
برکناری علی دایی از پرســپولیس بهترین حربه این اســت که با پرداخت 1۰۰ 
میلیون سکوها را علیه دایی ملتهب کنند تا با سنگ و چوب و بطری دایی را فراری 
دهند! حتما یادش هست که تعریف می کرد که در زندان قرآن را از بر می خوانده 
و تازه فهمیده که قرآن را حفظ است. همین حرفها را به رویانیان هم زده بود و می 
گفت می خواهم در رســانه ها هم مصاحبه کنم و این واقعیت ها را بگویم. می 
توانید از سردار رویانیان بپرسید. نماینده دایی خاطرنشان کرد: من نمی دانم بعد 
از آن همه به قول خودش عذاب وجدان و توبه بابت ورود به فوتبال چگونه الان 
سخنگوی پرســپولیس شده است. اگر مطالباتی پرداخت شده قطعا در باشگاه 
اسنادش هست و ما هم غیر از اسناد و اطلاعات چیزی نخواسته ایم. این نوع 
ورود سیاسی به ماجرا این شائبه را ایجاد می کند که شایعاتی 
که می گویند هنوز وی پشت پرده باشگاه پرسپولیس 
همه کاره است صحت دارد. در هر حال لازم است 
تاکید کنم طرف مکاتبه ما باشــگاه پرسپولیس 
بوده و نمی دانم چراکسی که هیچ سمتی ندارد 
پاسخ می دهد. حتی مهرماه دوسال قبل مبلغی 
را به عنوان قرض الحســنه به پرسپولیس داده 
بودم که همه اســنادش وجود دارد و دادگاه هم 
رای داده است. کسی حتی حرف آن را هم نمی 
زند و فقط علی پروین آن زمان تشکر کرده بود. 
دهقان در پایان در خصوص وضعیت نهایی این 
ماجرا گفت: ما یک روند قانونی را طی کرده ایم و 
انشاالله باشگاه پرســپولیس هم قانونی جواب 

می دهد و اسناد و مدارک را ارائه می دهد.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

گاس هیدینگ در کنفرانس 
خبری باشگاه چلسی حاضر 
شد. این نخستین حضور 
رسمی او در این باشگاه بعد از 
اخراج مورینیو است.

تیتر دو

اخراج یک کماندار از لیگ 
بخاطر مصاحبه علیه رئیس

دبیر سازمان لیگ برتر تیر و کمان دلیل اخراج مهری 
شمشــیرکش از هفته  پایانی لیگ برتــر تیر و کمان را 
مصاحبه های تند اخیر وی علیه رییس فدراســیون 
تیر و کمان عنوان کرد. محبوبه شهریاری در  رابطه با 
علت اخراج شمشیرکش از مسابقات هفته  پایانی لیگ 
برتر تیر و کمان که قرار بود امروز )چهارشــنبه( برای 
تیم هیات هرمزگان جهت کســب عنوان قهرمانی 
در سایت تیر و کمان مجموعه ورزشی آزادی مسابقه 
دهد، افزود: ورزشــکاری کــه خود را برای کســب 
عنوان قهرمانــی ر قا بت های لیگ برتــر تیر و کمان 
آماده می کند چطور به خــود اجازه می دهد که ظرف 
دو، سه هفته  اخیر علیه شجاعی، رییس فدراسیون 
تیر و کمان در خبرگزاری ها و شــبکه های اجتماعی 
مصاحبه های تندی را انجام دهد. وی گفت: اخراج 
وی از سایت بنا به دستور رییس فدراسیون تیر و کمان 
بود و برای این منظور شمشــیرکش بایــد در کمیته  
انضباطــی پاســخگوی اهانت های تند خــود علیه 

رییس فدراسیون تیر و کمان باشد.
دبیر ســازمان لیگ برتر تیر و کمان ا ضافه  کرد : اگر 
وی رییس فدراســیون را قبول دارد و به دنبال کسب 
عنوان قهرمانی در لیگ برتر تیر و کمان بود چه دلیلی 
داشــت که علیه فدراســیون مرتب در خبرگزاری ها 
مصاحبه های بی پایه و اساس انجام دهد؟ همچنین 
اگر وی با رییس تیر و کمان هیات خراســان رضوی 
مشکل داشــت، نباید در این زمینه فدراسیون را نیز 
وارد قضایا می کرد. باید مشــکلش را با رییس هیات 
حل و فصل می کرد. این گونه برخوردها در شان یک 
کماندار نیســت. وی در پاسخ به این که شمشیرکش 
گفته این مســاله را دادگاهی می کند و حتی با وزارت 
ورزش و جوانــان نیز راجع به اخراج خود این مســاله 
را مطرح خواهد کرد، گفت: بــه  هر  حال وی باید در 
کمیته  انضباطی پاســخگوی شــکایت خود باشد نه 
این که بخواهد موضوع را بــه دادگاه و وزارت ورزش 
و جوانان بکشــاند. من تصور می کنــم در این زمینه 
شمشیرکش تا حدودی بچگی کرده است. شهریاری 
در ادامه تاکید کرد: بدون شــک اگــر من نیز جای 
رییس فدراســیون تیر و کمان بودم چنین تصمیمی 
را اتخــاذ می کــردم. تصمیم وی، تصمیم درســت و 

به جایی بود.

انتقاد از تصمیم گواردیولا
نتایج ضعیف چلســی در رقابت های این فصل لیگ 
برتر، باعث اخراج مورینیو  از این باشگاه شد و اکنون 
از او بــه عنــوان گزینه های جانشــین فــان خال در 
منچستریونایتد و رافا بنیتس در  رئال مادرید نام برده 
می شــود.  ونگر که هیچ وقت رابطه خوبی با مورینیو 
نداشــت، در این مــورد گفت:" فکر می کنــم در این 
مورد حرف  های زیادی زده شــد و نیازی نیســت من 
چیز بیشــتری به این اضافه کنم. من دوســت ندارم 
کسی کارش را از  دست بدهد.  وقتی کسی کارش را از 
دست می دهد، همیشه ناراحت کننده است. من نمی 
خواهم وارد شایعات شوم. من  احترام زیادی برای فان 
خال قائل هســتم و آنچه در حال رخ دادن است، بی 
احترامی به اوست. این فرد   ۳۰ سال در فوتبال بوده و 
کیفیت فوق العاده ای به اجرا گذاشته و این شایعات، 
بی احترامی به اوســت. البته  که او شایســته احترام 
بیشتری است."  باشگاه بایرن مونیخ چند روز قبل خبر 
جدایی پپ گواردیولا از این باشــگاه در پایان فصل را 
اعلام کرد اما  ونگر معتقد اســت اعلام این موضوع 
تنها به شایعات دامن می زند.   " من دوست ندارم یک 
مربی کاری که بعدا انجام خواهد داد، اینقدر زود اعلام 
کند. این برای تیم خودش  خوب نیســت و همینطور 

برای مربیانی که تیم شان کمی بد نتیجه می گیرد." 

متوئیدی  مرد سال  فوتبال 
 فرانسه  شد

هر ساله مجله معتبر فرانس فوتبال، اقدام به معرفی 
برترین بازیکن سال فوتبال فرانسه می کند و امسال 
ایــن متوئیدی بود که به عنوان بهترین فوتبالیســت 
سال 2۰1۵ فرانسه برگزیده شد. برنگان پیشین این 
عنوان از جملــه زیدان، هانری و بنزمــا نز جزو رای 
دهندگان هســتند. متوئیئی با 12 رای بالاتنر از پل 
پوگبا، ســتاره یوونتوس این عنوان را از ان خود کرد.
پــس از این دو، گریزمــان، مهاجم اتلتیکــو، رافائل 
واران، مدافع رئال و الکساندر لاکازته، مهاجم لیون 
در رده هــای بعدی قرار گرفتند. ســال گذشــته این 
جایزه به کریم بنزما رسیده بود. متوئیدی در واکنش 
به دریافت این جایزه، ضمن ابراز خوشحالی عنوان 
کرد که هرگز فکر نمی کرد که پس از پیوستن به پاری 
سن ژرمن در سال 2۰11، این باشگاه بدین سرعت 
بتواند پیشرفت کرده و تا این اندازه جاه طلب شود که 
ادعای قهرمانی در اروپا را داشــته باشــد. متوئیدی 
آمدن زلاتان و تیاگو ســیلوا را مهمترین عوامل رشد 

خیره کننده PSG می داند.

رئال مادرید به دنبال جذب 
پدیده جوان موناکو

رئــال مادرید در صدد اســت تا پدیده جــوان فوتبال 
فرانسه و باشگاه موناکو را برای فصل اینده به خدمت 
 Le Journal" بگیرد.این خبری بود که امروز نشریه
de Dimanche" منتشــر کرد. "امباپــه" که تا چند 
روز آینده وارد 18 ســالگی خواهد شــد، با درخشش 
خود بخصوص در بازی مقابل تاتنهام در لیگ اروپا، 
چشــم ها را به خود خیره کرد.  او که وقتی 16 سال و 
11 ماه داشت، اولین بازی خود برای موناکو را تجربه 
کرد، بزرگترین اســتعداد جوان حال حاضر فرانســه 
پس از مارسیال محسوب می شود. امباپه مورد توجه 
دورتموند، یونایتد و بایرن نیــز قرار دارد اما به ادعای 
نشــریه فرانســوی، او بــه دلیل علاقــه خاصش به 

رونالدو، دوست دارد به رئال مادرید بپیوندد. 
شادی گل های او به تقلید از شادی گل های رونالدو 
است و سرعت خیره کننده او یکی از دلایلی است که 

رئالی ها را شیفته خود کرده است. 

آرزویم المپیکی شدن ایران است
والیبال ایران شش ماه پر هیجان را پیش رو دارد. ما اگر بتوانیم 

نتایج لازم را در بازی های انتخابی المپیک در ژاپن کسب کنیم 
می توانیــم اولین حضورمان در المپیک را بدســت بیاوریم. 
چیزی که ارزوی بســیاری از هواداران والیبال ایران است. 

خوان ســیچلو دستیار رائول لوزانو و مربی جدید تیم ملی 
که این روزها در ایران حضور دارد در حاشیه رقابت های 
لیگ برتر گفت: آرزویم المپیکی شــدن با تیم ملی ایران 

اســت. وی افزود: مــا در رقابت های انتخابی المپیک که 
پیش رو داریم باید با تمام توان بجنگیم و مقابل حریفان آسیایی 

بهترین نتیجه را بگیریم. البته نظر نهایی درباره تیم 
ملی را لوزانو می دهد. من اینجا هستم تا 

تمام بازیکنان لیگ را ببینم. بازیکنان 
خوبی در تیم ملی ایران حضور دارند 
که قطعــا باید از حضور همه آن ها 

استفاده کنیم.

سکانس تازه ای از تقابل دایی و سیاسی 
وکیل علی دایی به دنبال وصل مطالبات شهریار

مربی تیم دوچرخه سواری پیشگامان از پیشنهاد کشورهای 
عربــی برای رکاب زدن ایــن تیم در آن کشــورها خبر داد و 
گفت: فدراســیون ما را تهدید کرده کــه در اتحادیه جهانی 
دوچرخه سواری ثبت نام نمی کند و اگر این کار انجام نشود 

مجبوریم از طریق کشورهای دیگر ثبت نام کنیم.
سید مصطفی سید رضایی در گفت وگو با ایسنا، درباره حضور 
تیم پیشــگامان در مرحله آخر لیگ برتر دوچرخه ســواری 
جاده بیان کرد: ما در لیگ برتر پیســت به دلیل همزمانی با 
مسابقه های قطر نتوانستیم شرکت کنیم و فدراسیون هم 
یک روز مســابقه ها را به تعویق نینداخت. احتمالا در لیگ 
برتر جاده هم شــرکت نخواهیم کرد. فدراسیون هیچ کجا 
همکاری نمی کند و معمولا با ســپاهان و تعدادی تیم های 

دیگر هماهنگی لازم را دارد.
او ادامه داد: ســال گذشــته که فدراســیون پول نداشــت 
بــه مســابقه های قهرمانی آســیا بــرود، باشــگاه هزینه 
دوچرخه سوارانی که عضو تیم پیشگامان بودند را پرداخت 
کرد و حتی یزد میزبانی چنــد رقابت در لیگ را هم بر عهده 
گرفت اما اکنون که فدراســیون متوجه شــده دو سه نفر از 
رکابزنان ما مصدومیت دارند، چرخش 18۰ درجه ای داشته و 
با رکابزنان پتروشیمی که سال گذشته با آن ها مشکل داشت، 
خوب شده است. تیمهای پتروشیمی و شهرداری، در مرحله 

گذشته لیگ جاده شرکت نکردند و هیچ اتفاقی نیفتاد. ما هم 
شرکت نکنیم هیچ اتفاقی نمی افتد.

سید رضایی از پیشنهاد کشورهای عربی به تیم پیشگامان 
خبر داد و گفت: در حال حاضر کلاهدوز را تهدید می کنند که 
اگر با رسانه ها همچنان مصاحبه کند او را ثبت نام نمی کنند 
و حتی تیم مــا را نیز تهدید می کنند کــه در اتحادیه جهانی 
دوچرخه سواری ثبت نام نمی شود. در واقع از طریق موضوع 
ثبت نام، به باشگاه فشــار می آورند در حالی که پیشگامان 
هم می تواند مانند ورزشــکاران رشته های کشتی فرنگی و 
تکواندو برای کشــورهای دیگر رکاب بزند و هیچ مشــکلی 

هم پیش نمی آید.
او افزود: قطر، امارات و بحرین به تیم پیشگامان پیشنهاد 
دادنــد که در کشــور آن ها فعالیــت کنند و اسپانســر قوی 
می آورند. حتی گفته اند که اسمش همان پیشگامان باشد اما 
برای کشور آن ها رکاب بزنیم. همچنین پیشنهاد دادند که 
برای ما پاسپورت بگیرند و امتیازاتی که به دست می آوریم نیز 
برای فدراسیون کشورهای قطر یا امارات محاسبه شود اما ما 
چنین کاری نکرده ایم. هیچ ایرانی دلش نمی خواهد کشورش 
را به یک کشور غریبه بفروشــد اما فشارها، بی عدالتی ها و 
پارتی بازی هایی که وجود دارد در نهایت ورزشــکار را مجبور 
می کند که تصمیمــی بر خلاف میل باطنی اش بگیرد. تیم 

ما باید در تورهای آسیایی شرکت کند و اگر نگذارند، مجبور 
می شــود که از طریق کشــورهای دیگر در اتحادیه جهانی 

دوچرخه سواری ثبت نام کند.
مربــی تیــم پیشــگامان همچنیــن گفــت: فدراســیون 
دوچرخه سواری در مســابقه های قهرمانی آسیا بیشترین 
استفاده را از تیم ما کرد. سه سهمیه المپیک در بخش جاده 
را گرفت و الان که خیالش راحت شده به گونه ای دیگر با ما 
برخورد می کند و شاید نسبت به تیم ما حسادت دارند. چندین 
بار مطرح کرده اند که پیشــگامان پول زیــادی به رکابزنان 
می دهد و این باعث پررو شدن آن ها و همچنین ارزش قائل 
نشدن برای تیم ملی می شود. فدراسیون با مدیرعامل باشگاه 
تماس گرفته که چرا با گودرزی 7۰ میلیون قرارداد می بندید 
در حالی که او 2۰ میلیون تومان بیشــتر نمــی ارزد. این در 
حالی است که فدراسیون از کنار این رکابزن 4۰-۵۰ میلیون 
پاداش می گیرد و آیا این رکابزن 7۰ میلیون ارزش ندارد؟ در 
زمان قدیم دوچرخه سواران پولی نمی گرفتند و زمانی که به 
اردوی تیم ملی دعوت می شدند حتی از دو روز قبل در اردو 
حاضر می شدند اما اکنون شــرایط فرق کرده است. در آن 
زمان اگر دوچرخه سواری در سن 2۵ - 26 سالگی ورزش را 
کنار می گذاشت برایش شغل وجود داشت اما اکنون چنین 

چیزی نیست و هر کسی نگران آینده خودش است.

پیشنهاد قطر و امارات به دوچرخه سواران ایرانی

ورزش


